
 
Zápis č. 1/2012 (74) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 9. 1. 2012 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich, Bc. T. Javořík (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: Bc. P. Peroutka 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Eliášová Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika. 

5. Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí. 

6. Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov otevřel problematiku z minulého zasedání AS FAI týkající se podepisování studentů 
při zkoušce do prezenční listiny. Po krátké diskusi bylo konstatováno, že prezence studentů u 
zkoušky bude probíhat podle původního návrhu.  

Dr. Chramcov dále informoval o důležitých bodech za zasedání AS UTB: 

• Proběhlo jednání České konference rektorů (nedoporučuje přijetí věcného záměru 
zákona o VŠ a věcného záměru zákona o finanční pomoci studentům). 

• Počet studentů ke dni 31. 10. 2011 je 12922 (o 500 méně než v minulém akademickém 
roce). 

• Kvestor UTB upozornil na prognózu ekonomické situace v r. 2012 a 2013 (propad 
financování UTB od MŠMT cca 70 mil. Kč). 

• Projednání návrhu III. Změny Stipendijního řádu UTB. 

• Ak. sochař Podzimek doporučil vydat vnitřní normu rektora UTB, kde budou 
specifikovány karty ECTS a bude určen postup při jejich vyplňování. 
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• Ing. Macháčková podala informace ze zasedání RVŠ, z celodenního zasedání LK RVŠ a 
z mimořádného zasedání předsednictva RVŠ. Hlavním tématem bylo projednání věcného 
záměru Zákona o VŠ a věcného záměru Zákona o finanční pomoci studentům. Věcný 
záměr Zákona o finanční pomoci studentům nebyl ani RVŠ ani ČKR poslán k projednání 
před zahájením vnějšího připomínkového řízení – porušení zákona ze strany MŠMT. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že byl ukončen Výzkumný záměr. Vzhledem k této skutečnosti 
dojde na FAI k personálním změnám. Dále  děkan FAI informoval o tom, že v průběhu ledna a 
února tohoto roku musí být nachystány podkladové materiály pro reakreditaci habilitačního řízení a 
řízení jmenování profesorem. 

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se nakoupeného HW vybavení pro studenty DSP. HW je 
zakoupen a bude domluven postup předání studentům DSP k užívání. 

ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

Tento návrh byl předložen na minulém zasedání AS FAI, byl projednán na zasedání LK AS FAI 
dne 12. 12. 2011. Do materiálu byly zapracovány drobné připomínky formálního charakteru a 
byl předložen ke schválení AS FAI. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 74/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 74/1    
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  
Také tento materiál byl projednán na zasedání LK AS FAI dne 12. 12. 2011. Směrnice byla 
oproti obdobné směrnici z loňského roku upravena. Zásadní změnou je konání přijímacích 
zkoušek a změna systému v přijímání studentů do studia. Připomínky byly zapracovány a 
upravený materiál byl rozeslán členům AS FAI elektronicky. Prod. Sysala ještě zdůraznil, že 
studenti v době konání přijímacího řízení ještě nemusí mít ukončeno bakalářské studium. V 
takovém případě však musí k přihlášce doložit doklad potvrzený studijním oddělením příslušné 
fakulty s uvedením termínu státní závěrečné zkoušky. Doc. Sysel navrhl zdůraznit část bodu 2.5. 
podtrhnutím. V bodě 2.1. bude upraven letopočet. 

Návrh usnesení AS FAI 74/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika. 
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Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 74/2   
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí. 
Návrh směrnice představil prod. Prokop a vysvětlil nutnost jejího vzniku. Návrh této směrnice 
bude podrobně projednán na zasedání LK AS FAI dne 13. 1. 2012 ve 12.00 hod. v místnosti 
51/606. 

Ad 6) Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 
V posledním týdnu zimního semestru proběhla anketa, která ověřovala funkčnost systému 
elektronických voleb u studentů za použití certifikačního klíče. Celkem hlasovalo cca 30% 
studentů z těch, kteří obdrželi certifikační klíč. Téměř 90% hlasujících hlasovalo pro elektronické 
volby. Dr. Chramcov zajistí propagaci voleb a to rozesláním e-mailů, vyvěšením v aktualitách na 
www stránkách FAI a vyvěšením informačních plakátů ve vestibulu U5. Dr. Navrátil P. navrhl 
v dokumentu Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb členů AS FAI formální úpravy 
v čl. 7. Doc. Sysel navrhl změnit formulaci v čl. 8 v souladu s Volebním řádem AS FAI. Dále doc. 
Sysel navrhl změnu místa voleb ve volebním obvodu akademických pracovníků z vestibulu U5 do 
místnosti 51/606. Dr. Matýsek vznesl dotaz, kdo může být kandidátem? Kandidátem může být 
každý akademický pracovník a student. Funkce člena AS se ze zákona neslučuje s funkcí rektora, 
děkana, prorektorů, proděkanů.  

Volby do AS FAI pro funkční období 2012/2015 proběhnou ve volebním obvodu akademických 
pracovníků pomocí hlasovacích lístků. Volby ve volebním obvodu akademických pracovníků 
proběhnou 9.2.2012 od 8.00 hod. do 17.00 hod. a 10.2.2012 od 8.00 hod. do 13.00 hod. 
v zasedací místnosti 51/606 na Jižních Svazích. Ve volebním obvodu studentů proběhnou volby 
elektronicky prostřednictvím hlasovacího formuláře přístupného z interní části informačního 
systému FAI. Elektronické hlasování bude spuštěno 8.2.2012 v 6.00 hod. a ukončeno 10.2.2012 
v 10.00 hod. Seznam oprávněných voličů ke dni 31.1.2012 předá děkan FAI volební komisi do 
3.2.2012. Návrhy kandidátů může podat každý volič do 1.2.2012 do 10.00 hod. v místnosti 
51/714. Kandidátní listina bude zveřejněna 1.2.2012 ve 12.00 hod. na úřední desce, nástěnce AS 
FAI a v informačním systému FAI. Ustavující zasedání AS FAI proběhne nejpozději 23.2.2012.  

Návrh usnesení AS FAI 74/3 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb členů Akademického senátu 
Fakulty aplikované informatiky. 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 74/3 
AS FAI jednomyslně schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb členů 
Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky. 
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Ad 7) Různé 

V bodu různé nebyl žádný příspěvek. 

 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 6.2.2012 na 14.00 hod v zasedací místnosti 
51/606. 

 
Ve Zlíně dne 16. 1. 2012 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


